
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 30. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 59
I forlængelse af afsløringerne af svindel med administrationen af BPA-ordningerne fra
Caresupport Danmark, omtalt på bl.a. dr.dk den 28. oktober 2020 i artiklen ”Snyder ansat-
te for løn: Handicapsvindleren Sabit Tüfekci er på banen igen”, vil ministeren da tage
initiativ til, at kommunerne altid skal tage kontakt til Socialstyrelsen, før de entrerer med
nye private aktører på BPA-området, så man kan have sikkerhed for, at de er godkendt
af styrelsen, og dermed sikre, at borgere med brug for hjælp ikke kommer i klemme, og
kommunerne enten kommer til at betale for meget eller betale for ikke leverede ydelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Broman Mølbæk (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Charlotte.Broman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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